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JEGYZŐKÖNYV 

 
A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének 2023. április 27-én 14:00 órai kezdettel 
Veszprémben, a Megyeháza Egry József termében megtartott nyílt üléséről. 

Jelen voltak:   Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
Vörösmarty Éva, a vármegyei közgyűlés alelnöke 
Dr. Áldozó Tamás Róbert 
Benedek Szilveszter 
Dobó Zoltán  
Eszli István 
Grőber Attila 
Horváth Ernő József  
Ihász Norbert Benjamin  
Kis Virág Enikő  
Papp Tamás 
Polt Balázs 
Ravasz Tibor Zsolt  
Szöllősi János László 
Tábori Ferenc, képviselők 

 
Távolmaradását előzetesen bejelentette:  

Deák Istvánné 
Nagyné Bátor Alexandra, képviselők 

 
Jelen voltak továbbá: Katona János alezredes, zenekarvezető, karnagy, Magyar 

Honvédség Légierő Zenekara 
Dr. Somogyi Istvánné főtitkár, Veszprém Vármegyei 
Kereskedelmi és Iparkamara 
Czigány Attila gazdaságfejlesztési irodavezető, Veszprém 
Vármegyei Kereskedelmi és Iparkamara 
Dr. Töreki Sándor r. vezérőrnagy, rendőrségi főtanácsos, bűnügyi 
országos rendőrfőkapitány-helyettes, Országos Rendőr-
Főkapitányság 
Dékány Balázs r. ezredes, rendőrségi tanácsos, vármegyei 
rendőrfőkapitány, Veszprém Vármegyei Rendőr-főkapitányság 
Dr. Palatinusz Márta r. alezredes, hivatalvezető, Veszprém 
Vármegyei Rendőr-főkapitányság 
Bartók Judit r. százados, Veszprém Vármegyei Rendőr-
főkapitányság 
Dányi Béla tű. dandártábornok, tűzoltósági főtanácsos, igazgató, 
Veszprém Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 
Dr. Sebestyén József rekor, Veszprémi Érseki Főiskola 
Sövényházi Balázs elnök, Nemzeti Agrárgazdasági Kamara 
Veszprém Vármegyei Szervezete 
Varga Barbara, Ajkai Szó 
Kálóczi Beáta, Veszprém Tv 
Nagy Attila polgármester, Csetény Község Önkormányzata 
Csizmadia Zoltánné 

  

Iktatószám: 02/153-41/2023. 
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Dr. Imre László, vármegyei jegyző 
Diószeginé Tímár Hajnalka, irodavezető 
Fabacsovics Zoltán, vármegyei főépítész, irodavezető 
Szász Jutka Emese, irodavezető 
Cseh György, informatikus 
Halmi-Tóth Mónika, önkormányzati referens, jegyzőkönyvvezető 

 

AZ ÜLÉS MEGKEZDÉSE 

Polgárdy Imre 
Köszöntötte a testület ülésén megjelent képviselőket, a megjelent vendégeket, a sajtó és a 
hivatal munkatársait. 
 
A jelenléti ív alapján megállapította, hogy a 17 fő közgyűlési tag közül 15 fő jelen van, az ülés 
határozatképes. Távolmaradását előzetesen bejelentette, Deák Istvánné és Nagyné Bátor 
Alexandra képviselő. 
 
Ismertette, hogy az elmúlt év decemberében megüresedett egy képviselői mandátum a 
vármegyei közgyűlésben. Elmondta, hogy a Veszprém Vármegyei Területi Választási Bizottság 
a mandátumot a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésében a Jobbik 
Magyarországért Mozgalom jelölő szervezet által a 2019. évi helyi önkormányzati képviselő 
választáson állított megyei területi listán mandátumot szerzett Galambos István képviselő 2022. 
december 16. napján megszűnt megbízatására figyelemmel, a jelölő szervezet által állított listán 
6. helyen szereplő Polt Balázs részére adta ki.  
Elmondta továbbá, hogy a megüresedett képviselői hely betöltése tárgyában meghozott 4/2023. 
(IV.3.) TVB határozat 2023. április 6. napján vált jogerőssé, a megbízólevél képviselő úr 
részére 2023. április 11. napján átadásra került, amelyet képviselő úr bemutatott számára. 
 
Tájékoztatta a közgyűlést, hogy az új képviselő az esküt követően gyakorolhatja jogait. 
 
Felkérte a vármegyei közgyűlés új tagját, Polt Balázs urat, hogy az esküt a vármegyei közgyűlés 
előtt tegye le, és kérte a jelenlévőket, hogy az eskü letétele alatt álljanak fel. 
 
Az eskütevőt kérte, hogy az esküszöveg elején az „Én” után a nevét, a szöveg végen pedig 
meggyőződése szerint az „Isten engem úgy segéljen! szöveget mondani szíveskedjen. 
 
Polt Balázs 
„Én, Polt Balázs 
becsületemre és lelkiismeretemre fogadom,  
hogy Magyarországhoz és annak Alaptörvényéhez hű leszek;  
jogszabályait megtartom és másokkal is megtartatom; 
a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének tagjaként, 
képviselői tisztségemből eredő feladataimat 
Veszprém vármegye fejlődésének előmozdítása érdekében lelkiismeretesen teljesítem, 
tisztségemet a magyar nemzet javára gyakorlom. 
Isten engem úgy segéljen!” 
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Polgárdy Imre 
Gratulált Polt Balázs képviselőnek, majd kérte, hogy az eskü letételét igazoló esküokmányt 
szíveskedjen aláírni és a Hivatal munkatársának átadni.  
 
Felhívta képviselő úr figyelmét a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségére, a 
köztartozásmentes adózói adatbázisba történő felvétele teljesítésére, valamint a Mötv. 36. §-a 
szerinti összeférhetetlenségi szabályokra, amelyről szóló tájékoztatókat már megkapta. 
 
Konstruktív együttműködést és eredményes munkát kívánt képviselő úrnak. 
 
Bejelentette, hogy az Országgyűlés az 1/2004. (IV.6.) politikai nyilatkozatával április 16-át a 
Magyar Holocaust Emléknapjává nyilvánította. Erre, valamint az SZMSZ 13. § (4) 
bekezdésében foglaltakra tekintettel, kezdeményezte, hogy 1 perces néma felállással 
emlékezzen a közgyűlés a holocaust magyarországi áldozataira.  
 
1 perces néma felállás 
 
Polgárdy Imre 
Tájékoztatta a Közgyűlést, hogy Szöllősi János frakcióvezető úr 2023. április 5. napján kelt 
levelében írásban jelezte, hogy Dobó Zoltán képviselőtársa kilépett pártjából a JOBBIK-ból, 
valamint a közgyűlés DK-Jobbik-MSZP frakciójából. Frakcióvezető úr jelezte továbbá, hogy 
Grőber Attila a Magyar Szocialista Pártból átigazolt a Demokratikus Koalícióba.  
Frakcióvezető úr képviselőtársaival egyeztetve bejelentette, hogy a korábbi DK-JOBBIK-
MSZP frakció megszűnt, a jövőben Demokratikus Koalíció (DK) frakció néven kívánnak 
tevékenykedni a vármegyei közgyűlésben. 
 
Ismertette a képviselőcsoport összetételét: 
Frakcióvezető: Szöllősi János (DK), frakcióvezető-helyettes: Deák Istvánné (DK), az új frakció 
tagjai: Benedek Szilveszter (DK), Grőber Attila (DK) 

 
Az újonnan megalakult Demokratikus Koalíció frakciójának eredményes munkát kívánt! 
 
Tájékoztatta a megjelenteket, hogy a meghívóban szereplő „Bírósági ülnökök megválasztása” 
tárgyú előterjesztést a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése zárt ülés keretein belül 
tárgyalja, ezért kérte, hogy akik a döntéshozatalban nem érintettek, a zárt ülés időtartamára 
szíveskedjenek elhagyni az üléstermet. 
 
Zárt ülés: 14:08 – 14:12 óráig. (A zárt ülés külön jegyzőkönyvben került rögzítésre a 
02/153-42/2023. iktatószámon.) 
 
 
NYÍLT ÜLÉS FOLYTATÁSA 
 
Polgárdy Imre 
Megállapította, hogy a 17 fő közgyűlési tag közül 15 fő jelen van, az ülés továbbra is 
határozatképes. 
 
Tájékoztatta a Tisztelt Jelenlévőket, hogy a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 
zárt ülés keretében döntött Bírósági ülnökök megválasztásáról. 
 
A közgyűlés döntéseinek megfelelően ismertette a meghozott határozatokat, miszerint: 



4 
 

Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 
25/2023. (IV.27.) határozata  

értelmében 
Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése a bírák jogállásáról és javadalmazásáról 
szóló 2011. évi CLXII. törvény 215. § (1) bekezdésében foglaltak alapján a Veszprémi 
Törvényszékre, mint munkaügyi bíróságként eljáró bíróságra az alábbi személyeket választotta 
meg bírósági ülnöknek: 
 

Borok Szilvia 
Csizmadia Zoltánné 
Édes Gyuláné 
Király-Spengler Zsuzsanna 
Király Tünde 
Kovács István 
Perjés Dezsőné 
Puhala Éva 
Vas Ferencné 
Vince Gabriella 

 
Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 

26/2023. (IV.27.) határozata  
értelmében 

A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése a bírák jogállásáról és javadalmazásáról 
szóló 2011. évi CLXII. törvény 215. § (1) bekezdésében foglaltak alapján a Veszprémi 
Törvényszékre, mint a fiatalkorúak büntető ügyében eljáró bíróságra az alábbi személyeket 
választotta meg bírósági ülnöknek: 

 
Iker Dominika  
dr. Némethné Kalocsai Anita 
Szabó László 

 
Jó munkát kívánt a megválasztott ülnökök számára. 
 
A nyílt ülés munkájának megkezdése előtt külön köszöntötte Katona János alezredes urat, az 
1985-ben megalakult Magyar Honvédség Légierő Zenekarának alapító karmesterét. 
Tájékoztatta képviselőtársait, hogy Alezredes úr jelezte számára nyugállományba vonulását és 
azon szándékát, hogy személyesen szeretne elköszönni a közgyűlés tagjaitól.  
Elmondta, hogy pár gondolatban szeretné méltatni Alezredes úr tevékenységét, akit úgy gondol, 
mindannyian ismernek és jó szívvel gondolnak rá valamennyi önkormányzati rendezvény 
kapcsán is, hiszen számos alkalommal részesültek a Magyar Honvédség Légierő Zenekara által 
nyújtott ünnepi koncert élményekben. 
Úgy vélte, ez a nap jó alkalmat teremtett arra, hogy az önkormányzat és a közgyűlés nevében 
megköszönje azt a több évtizedes önzetlen együttműködést, mely Alezredes Úr és a Veszprém 
Vármegyei Önkormányzat között kialakult.  
Kifejtette, meggyőződése szerint a Zenekar tagjai - élükön Alezredes Úrral - Veszprém 
vármegye zeneművészeti, és közéleti életének meghatározó egyéniségei. Rendkívül 
sokoldalúak, a protokolláris feladatok ellátása mellett a katonazenei örökség és a történelmi 
egyházak hagyományainak ápolásában érdemeik kimagaslóak. Szolgálatukkal a kezdetektől 
gazdagítják a vármegye zenei életét.  
Külön kiemelte, hogy Alezredes Úr a zenekar irányítása mellett sokat tett az egyházzene és a 
magyar katonazenei hagyományok ápolásáért.  
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Hangsúlypozta, Alezredes Úr zenei pályafutásának fémjelzője több más elismerés mellett, hogy 
tagja az Angol Királyi Ház Szent Johannita Lovagrendjének, a Cambridge-i Egyetem zenei 
társulatának, tiszteletbeli zenei igazgatója a Portugál Királyi Háznak és kitüntették őt az USA 
Légierő Parancsnoki medáljával is. 
E kiemelkedő életút új szakaszának küszöbén megköszönte a Veszprém Vármegyei 
Önkormányzat felé nyújtott szolgálatát, együttműködését és azt a rendkívüli példaértékű 
munkát, mellyel vármegyénk hírnevét öregbítette szerte a világon. 
Mindannyiuk nevében jó egészséget és aktív nyugdíjas éveket kívánt Alezredes Úrnak! 
 
Polgárdy Imre és Dr. Imre László átadta Katona János alezredes úrnak az emléklapot és az 
ajándékot. 
 
Katona János 
Megköszönte az elismerő szavakat és elmondta, hogy a Zenekar 1985. márciusában sorköteles 
katonákból alakult, és rögtön április 4-én volt az első ünnepi alkalom az akkori Pártházban, 
ahol játszottak. Érdekességként említette, hogy az utolsó szolgálatot pedig 2023. április 4-én 
teljesítette ebben a tisztségében a Honvédelmi Minisztérium ökumenikus istentiszteletén. 
Véleménye szerint a zenekar műfaji sokszínűségét bizonyítja, hogy 1988-ban Maróti Rezső 
tanácselnök úr kérésére a katonazenekar játszott a Szent Jobb körmeneten, valamint, hogy 
szinte az első perctől kezdve „amerikai zenét” játszottak, Komáromi István tábornok úr kérésére 
a beat, illetve a jazz műfajában. Mindenhol igyekeztek eleget tenni a felkéréseknek szerte a 
vármegyében. Végül elmondta, hogy személyes életútját nem a zenei pályán, hanem az út másik 
oldalán, a Miniszterelnökségi Hivatalban folytatja. További jó munkát kívánt. 
 
Polgárdy Imre 
Az ülés napirendjével kapcsolatban az alábbi bejelentést tette: 
 
Bejelentette, hogy kiküldött közgyűlési meghívóban szereplő „A Veszprém Vármegyei 
Önkormányzat Közgyűlése tagjainak tiszteletdíjáról, költségtérítéséről és juttatásairól szóló 
2/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet módosítása” tárgyú előterjesztést, mint előterjesztő 
visszavonta. Elmondta, álláspontja szerint a rendelet módosítására vonatkozó döntés 
meghozatala további egyeztetést igényel, nevezetesen a vármegyei közgyűlés frakcióinak 
véleménye és javaslatainak megismerését követően szeretné azt a vármegyei közgyűlés elé 
terjeszteni.  
 
Bejelentette, hogy az Ügyrendi Bizottság a 2023. április 27-ei ülésén a nyílt ülés napirendi 
tervezetét tárgyalásra alkalmasnak minősítette. 
 
Az elhangzottak figyelembevételével indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a napirend 
elfogadásáról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 15 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 15 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 
27/2023. (IV. 27.) határozata 

a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 2023. április 27-ei nyílt ülésének 
napirendjéről 

 
A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése a 2023. április 27-ei nyílt ülésének 
napirendjét a következők szerint állapította meg: 
 
1. Tájékoztató Veszprém vármegye gazdaságának 2022. évi teljesítményéről, a 

foglalkoztatás növelésének lehetőségeiről; az energiaválság okozta gazdasági 
kihívásokról, kapcsolódó vármegyei intézkedésekről 
Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Dr. Markovszky György, a Veszprém Vármegyei Kereskedelmi 

és Iparkamara elnöke 
 Halmi-Tóth Mónika, önkormányzati referens 
 

2. A Veszprém Vármegyei Rendőr-főkapitányság vezetőjének beszámolója Veszprém 
vármegye közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 
intézkedésekről és az ezzel kapcsolatos feladatokról 
Előadó: Dékány Balázs r. ezredes, rendőrségi tanácsos, vármegyei 

rendőrfőkapitány  
Előkészítésért felelős: Nagy-Tóth Petra Ágnes, titkársági referens 
 

3. Tájékoztató a Veszprém Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2022. évi 
tevékenységéről 
Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke  
Előkészítésért felelős: Dányi Béla tű. dandártábornok, tűzoltósági főtanácsos, a 

Veszprém Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 
igazgatója  

 Halmi-Tóth Mónika, önkormányzati referens 
 

4. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
10/2022. (XII. 9.) önkormányzati rendelet módosítása 
Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Dr. Imre László, vármegyei jegyző 
 Dr. Hideg-Göblyös Rita, jogtanácsos 
 

5. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodása 
szabályairól szóló önkormányzati rendelet megalkotása 
Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Szász Jutka, irodavezető  
 Farkas Barbara, költségvetési referens  
 Orbán-Hék Marianna, gazdasági referens 

 
6. A Veszprém Megyei Önkormányzat 2022. évi költségvetésének végrehajtása, 

költségvetési maradvány megállapítása 
Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Szász Jutka, irodavezető  
 Farkas Barbara, költségvetési referens 
 

7. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 6/2023. (II. 22.) 
önkormányzati rendelet módosítása 
Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
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Előkészítésért felelős: Szász Jutka, irodavezető  
 Farkas Barbara, költségvetési referens 
 

8. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat és a Veszprém Vármegyei Önkormányzati 
Hivatal Közbeszerzési Szabályzatának elfogadása 
Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Szász Jutka, irodavezető  
 Orbán-Hék Marianna, gazdasági referens 
 

9. Javaslat a Veszprém Vármegyei Önkormányzat, a Veszprém Vármegyei 
Önkormányzati Hivatal és a Veszprémi Érseki Főiskola között háromoldalú 
együttműködésről szóló megállapodás megkötésére 
Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Diószeginé Tímár Hajnalka, irodavezető 
 Dr. Hideg-Göblyös Rita, jogtanácsos 

 
10. Beszámoló a 2022. évi belső ellenőrzések tapasztalatairól 

Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Szász Jutka, irodavezető  
 Farkas Barbara, költségvetési referens 
 

11. Beszámoló a Veszprém Vármegyei Önkormányzati Hivatal 2022. évi tevékenységéről 
Előadó: Dr. Imre László vármegyei jegyző 
Előkészítésért felelős: Diószeginé Tímár Hajnalka, irodavezető 

 Fabacsovics Zoltán, vármegyei főépítész, irodavezető 
 Szász Jutka, irodavezető 
 
12. Tájékoztató a Veszprém Vármegyei Önkormányzat és a Veszprém Vármegyei 

Önkormányzati Hivatal 2022. évi közbeszerzéseiről  
Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Szász Jutka, irodavezető  
 Orbán-Hék Marianna, gazdasági referens 

 
13. Tájékoztató a Veszprém Megyei Területfejlesztési Szakmai Kollégium 2022. évi 

munkájáról 
Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Fabacsovics Zoltán, vármegyei főépítész, irodavezető 
  Várszegi Bernadett, területfejlesztési referens 
  Rajkó Viktória, területfejlesztési titkár 
 

14. Tájékoztató Veszprém vármegye agrárgazdasági helyzetéről 2022. 
Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Sövényházi Balázs, a Nemzeti Agrárgazdasági Kamara 

Veszprém Vármegyei Szervezetének elnöke 
 Halmi-Tóth Mónika, önkormányzati referens 

 
15. Tájékoztató Fejér vármegye területrendezési tervéről szóló rendelet módosításának 

véleményezéséről 
Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Fabacsovics Zoltán, vármegyei főépítész, irodavezető 
 Várszegi Bernadett, területfejlesztési referens 
 

16. Jelentés a közgyűlés lejárt határidejű határozatairól (I.), a bizottsági döntésekről (II.) 
Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
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Előkészítésért felelős: Halmi-Tóth Mónika, önkormányzati referens 
 
17. Tájékoztató az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről 

(2023. február 1. – 2023. április 14.) 
Előadó: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
Előkészítésért felelős: Nagy-Tóth Petra Ágnes, titkársági referens 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke  
 
 
 
NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 
 
1. Tájékoztató Veszprém vármegye gazdaságának 2022. évi teljesítményéről, a 

foglalkoztatás növelésének lehetőségeiről; az energiaválság okozta gazdasági 
kihívásokról, kapcsolódó vármegyei intézkedésekről 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
Polgárdy Imre 
Köszöntötte a Veszprém Vármegyei Kereskedelmi és Iparkamara részéről Dr. Somogyi 
Istvánné főtitkár asszonyt és Czigány Attila gazdaságfejlesztési irodavezető urat. 
 
Megkérdezte Főtitkár Asszonyt, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kívánnak-e szóbeli 
kiegészítést tenni. 
 
Dr. Somogyi Istvánné 
Elmondta, hogy szóbeli kiegészítést nem kívánnak tenni. 
 
Polgárdy Imre 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 
előterjesztésben szereplő tájékoztató anyagot a közgyűlésnek tudomásul vételre javasolta. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A frakcióvezetők részéről vélemény, javaslat nem hangzott el. 
 
Kérdés 
 
Grőber Attila 
Köszöntötte elnök urat és a közgyűlést. Elmondta, szívesen olvas olyan előterjesztéseket, 
amelyek szembenézést jelentenek az elmúlt időszakkal, mert abból nagyon sok tanulság 
vonható le, és az előterjesztésben kifejezetten pozitív ügyeket olvasott. Három dologra hívta fel 
a figyelmet, amelyek – bár nem feltétlenül tudnak rajta változtatni – véleménye szerint fontos 
elemei a szembenézésnek. 
Elsőként a demográfiai kérdést emelte ki, amelyről úgy vélte, különösen fontos beszélni. 
Elmondta, hogy az előterjesztés első mondata rögtön egy nagyon optimista mondatot fogalmaz 
meg, miszerint 2022. január 1-jén 339 000 fő volt Veszprém vármegye lakónépessége, közel 
ugyanannyi, mint az egy évvel korábbi. Örömét fejezte ki, hogy ilyen pozitívan látja valaki, de 
véleménye szerint a közgyűlés elé tárt adatok tekintetében ez a második legrosszabb év. 
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Elmondta, ennél jobban csak 2016-ban csökkent Veszprém vármegye lakosságának a száma, 
2345-tel, majd 1801 a különbség és a természetes fogyás még rosszabb adatot mutat, ez a szám 
2046, ahogy az előterjesztésben szerepel. 
Véleménye volt, hogy nyilván a vándorlási egyenleg javított a helyzeten, de demográfiai 
szempontból a vármegye nem áll túlságosan jól. Kifejtette, hogy megnézve az elmúlt 20 év 
termékenységi rátáját, a hozzáértő demográfusok szerint, ha egy populáció teljes termékenységi 
rátája 1,3 körül van az drámai gyors népességfogyást jelent, az 1,5 körüli pedig lassú, de biztos 
fogyást. Felhívta a figyelmet arra, hogy az elmúlt 20 évben három olyan év is volt, amikor 1,3 
alatt volt a termékenységi ráta, hozzátette, hogy jelenleg 1,52. Fontosnak tartja és a gazdaság 
szempontjából lényeges, hogy ha az aktívak és inaktívak arányát a 2020-as szinthez szeretnék 
felzárkóztatni 2030-ban, akkor a nyugdíjkorhatárt magasan 70 év fölé kell kitolni. Azt gondolja, 
hogy egy politizáló képviselőnek mégiscsak fontos ez az adat, mert ennél nincs „jövőbb”. 
Emlékeztetett az elmúlt 20 év politikai jelszavaira: mint pl. „Új Magyarország”, „Szebb jövőt”, 
vagy „A jövő elkezdődött”. Véleménye szerint akkor ennél jövőbb jövő kérdés, mint hogy mi 
fog történni demográfiailag, nincsen.  
Elmondta, a civil foglalkozását tekintve, nagyon kevés olyan órája van, ahol a magyar 
demográfiai kérdéssel kapcsolatban ne beszélnének annak a felelősségéről. Úgy vélte, ez egy 
nagyon fontos ügy. 
Kifejtette, a demográfiához kapcsolódik a második gondolata, a munkanélküliség kérdésköre, 
ahol nagyon pozitív számok vannak. Emlékeztetett azokra az időkre, amikor arról beszéltek, 
hogy milyen magas a munkanélküliségi ráta, most az ellenkezőjéről beszélnek, munkaerőhiány 
van. Utalt arra, hogy a tájékoztató anyagban a vállalkozásokat megkérdezve, hogy mi az, ami 
leginkább akadályozza a fejlődésüket, – ha jól emlékszik a számra – a megkérdezettek 46%-a 
a munkaerőhiányt mondta. Hangsúlyozta, látható, hogy a demográfiai kérdés a 
munkaerőhiánnyal szorosan összefügg. Véleménye szerint ki kell mondani azt is bátran, hogy 
a jelenlegi demográfiai mutatók oda fognak vezetni, hogy Magyarország önállóan, pusztán 
demográfiai indulásból nem tudja a munkaerőhiányát kielégíteni, ezért fontosnak tartja, hogy 
ezt milyen módon pótolják. 
 
Az SZMSZ 14. § (4) bekezdésében foglaltak alapján a képviselői hozzászólásra első alkalommal 
rendelkezésre álló 5 perc lejárt. 
 
Polgárdy Imre 
Megadta a szót Grőber Attila képviselőnek, hogy a második alkalommal biztosított 
időtartamban folytassa hozzászólását. 
 
Grőber Attila 
Megköszönte a szót, és az előzőekhez kapcsolódva elmondta, hogy a munkaerőhiány 
megoldása égető és fontos kérdés, amely összefügg az álláskeresők arányával. Kifejtette, hogy 
ha járásokra lebontva, a nyilvántartott álláskeresők arányát 1000 lakosra vetítve megnézik, 
akkor jól kitapintható szociológiai hátteret fedezhetnek fel, hiszen a devecseri járásban a 
legmagasabb ez a szám: 39 fő. Úgy gondolja, hogy ez a harmadik figyelmeztetés – visszautalt, 
hogy az első a demográfiai kérdés, a második a munkaerőhiány volt –, és ezen a problémán 
csak akkor tudnak előre lépni, ha az oktatás fejlesztése előre lép, hiszen a nyilvántartott 
álláskeresők 33 százaléka csak 8 általános iskolai végzettséggel rendelkezik. Kiemelte, hogy ez 
a három probléma együtt kezelendő, és együtt vár megoldásra. Nyilván nem itt a közgyűlésen 
és nem is a településeken tudják eldönteni és megoldani ezeket a problémákat, de fontosnak 
tartja, hogy egyrészt beszéljenek róla, másrészt jelezzék azt, hogy ezek olyan problémák, 
amelyeket közösen, az egész országban együtt kellene megoldani. Megköszönte a figyelmet. 
 
Polgárdy Imre 



10 
 

Megköszönte képviselő úr hozzászólását és megkérdezte, van-e egyéb hozzászólás. 
Megkérdezte Főtitkár asszonyt, hogy kíván-e reagálni.  
 
Dr. Somogyi Istvánné 
Elmondta, hogy nem kíván reagálni. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön Veszprém vármegye gazdaságának 2022. évi 
teljesítményéről, a foglalkoztatás növelésének lehetőségeiről; az energiaválság okozta 
gazdasági kihívásokról, kapcsolódó vármegyei intézkedésekről szóló tájékoztató tudomásul 
vételéről. 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 15 fő.  
 
Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 15 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a Veszprém vármegye gazdaságának 2022. évi 
teljesítményéről, a foglalkoztatás növelésének lehetőségeiről; az energiaválság okozta 
gazdasági kihívásokról, kapcsolódó vármegyei intézkedésekről szóló tájékoztatót tudomásul 
vette. 
 
Polgárdy Imre 
Megköszönte a Veszprém Vármegyei Kereskedelmi és Iparkamara elnökének dr. Markovszky 
György úrnak és munkatársainak a tájékoztató anyag elkészítését és kérte Főtitkár Asszonyt 
tolmácsolja Elnök Úrnak és munkatársainak a Veszprém Vármegyei Önkormányzat köszönetét. 
 
 
2. A Veszprém Vármegyei Rendőr-főkapitányság vezetőjének beszámolója Veszprém 

vármegye közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 
intézkedésekről és az ezzel kapcsolatos feladatokról 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
 
Polgárdy Imre 
Tisztelettel köszöntötte Dr. Töreki Sándor r. vezérőrnagy rendőrségi főtanácsos, bűnügyi 
országos rendőrfőkapitány-helyettes urat, Dékány Balázs r. ezredes, rendőrségi tanácsos, 
vármegyei rendőrfőkapitány urat, valamint dr. Palatinusz Márta rendőr alezredes hivatalvezető 
asszonyt. 
 
Elmondta, hogy Rendőrfőkapitány úr jelezte, szóbeli kiegészítést kíván tenni, megadta a szót 
Főkapitány úr részére. 
 
Dékány Balázs 
Köszöntötte a közgyűlést, megköszönve a lehetőséget jelezte, hogy valóban egy rövid szóbeli 
kiegészítést kíván tenni, melyhez hozott egy PPT anyagot is, hogy könnyebben átlátható legyen, 
amiről beszámol. 
Kiemelte, elsőként arról szeretne beszámolni, hogy Veszprém vármegye közbiztonsága 
kiegyensúlyozott, szélsőségektől mentes. Elmondta, ezt tartja a legfontosabbnak, és főbb 
szakterületenként képekkel alátámasztva szeretné bemutatni a beszámolóban leírtakat. 
A bűnügyi szakterületet ismertetve elmondta, az összes rendőri eljárásban regisztrált 
bűncselekmények számának alakulásánál azt kell látni, hogy gyakorlatilag 2018-tól egy közel 
azonos tendencia van jelen. Hozzátette, lehetnek minimum eltérések, de semmiféle kilengést 
nem lehet látni a bemutatott ábrán, sőt, túl ezen, ami rendőrszakmai szempontból nagyon 
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fontos, a kiemelten kezelt bűncselekmények számának alakulásánál ugyancsak azt lehet látni, 
hogy egyfajta minimális növekedés van, de az teljes mértékben kezelhető.  
Kiemelve a mindenki számára legfontosabb területet, az emberölést, az emberi élet biztonságát, 
elmondta, hogy 8 regisztrált bűncselekmény volt, amelyben minden elkövetőt elfogtak, úgy 
vélte, ez a legfontosabb. Tájékoztatott, hogy a dián a tragikus kimenetelű 2022. május 22-én a 
Valeo gyárban történt bűncselekmény látható, melyről azt gondolja, hogy bármennyire is 
tragikus, azt megelőzni semmiképpen sem lehetett volna.  
Elmondta, szintén fontosnak tartja a kiskorúak veszélyeztetését, ahol 70-ről 38-ra csökkent a 
regisztrált esetek száma a vármegyében. 
Ismertette, hogy az embercsempészet, migráció területén a szám 31-ről 36-ra növekedett. 
Véleménye szerint a kollegák nagyon ügyesen és jól kezelik, melyben a sajtó is segített nekik 
év közben, hiszen bemutatta azokat az intézkedéseket, elfogásokat, melyekkel ebben a 
bűncselekmény kategóriában minél hatékonyabban léphetnek fel. Egy rövid pillanatképet, egy 
videót mutatott a jelenlévőknek, hogy lássák, hogyan zajlik. Elmondta, hogy a felvételen egy 
kis csúszás van az időben és a rádió kommunikációban, de azt gondolja, a hozzáállás a 
legfontosabb, hangsúlyozva, hogy a kollégák ezen a téren igyekeznek mindent megtenni. 
A rendőri eljárásban regisztrált kábítószerrel kapcsolatos bűncselekmények számának 
alakulásával kapcsolatban tájékoztatott, hogy 20 vagy 29 esetről van szó, igazából jelentősége 
nincs. Elmondta, hogy majdnem minden esetben mindenkit az igazságszolgáltatás elé tudnak 
állítani és hozzátette, hogy a vármegyében ez nem egy jellemző bűncselekmény. 
Ismertette, hogy a lopások számának alakulásánál csökkenő tendencia figyelhető meg, és külön 
figyelemreméltónak tartja a betörések számának alakulását is, amit a rendészeti területnél 
bővebben ki fog fejteni. Elmondta, a rablások száma szintén csökkent, 9-ről 6-ra, és ezen a 
területen a felderítések száma 100%-os, mint ismert, ezekben bűncselekményi kategóriákban 
már erőszakot is alkalmaznak.  
Külön kihangsúlyozta, hogy 391-ről 633-ra nőtt a regisztrált bűncselekmények száma a 
csalások esetében. Elmondta, hogy ez egy országos tendencia, hiszen látható, ahogy a 
közterületen csökken a bűncselekmények száma, úgy a 21. századi digitalizáció, gyors 
bankszámlaforgalom esetében ennek a bűncselekménynek ki vannak téve az állampolgárok, de 
nagyon hatékony a felderítés. Tájékoztatott arról, hogy az Európai Unió más országaiban sem 
működik máshogy – ez mindenhol egy emelkedő tendencia. Úgy vélte, hogy a bűnmegelőzés 
terén igyekeznek mindent megtenni, különböző programokon és az online térben is rendkívül 
aktívak és igyekeznek mindenkinek mindenre felhívni a figyelmét.  
A rendészeti szakterületre áttérve visszacsatolt a tettenéréses elfogások számának alakulására, 
amely szintén azt igazolja, hogy igazából a közterületen a bűncselekmények száma csökken, és 
ugyanez elmondható az előállítások számára is, mely 1774-ről 1733-ra csökkent. 
Elmondta, hogy Veszprém vármegyében, a Balaton-parton 652 rendezvényt kellett a 
kollegáknak biztosítaniuk, a teljesség igénye nélkül példaként említette a GIRO Italiát, vagy 
amikor ki kellett üríteni fél Veszprémet, úgy vélte, a kollegák minden esetben rendkívül 
hatékonyan és ügyesen léptek fel. 
Ismertette a közlekedéssel kapcsolatos gondolatait, miszerint annak, hogy ma Magyarországon 
valaki erőszakos bűncselekménynek az áldozata lesz, szerencsére kevés az esélye, de a 
közlekedés annál inkább egy olyan terület, amellyel többek között a gépjárművek 
megnövekedett száma miatt kiemelten foglalkozniuk kell. Hangsúlyozta, a mutatók alakulása 
nem egy statisztikai tévedés, így alakultak a számok: 2021-ben 575, 2022-ben 576. Elmondta, 
ugyan a dián nincs feltüntetve, de 800 fölötti azoknak a személyeknek a száma, akik az utakon 
megsérültek Veszprém vármegyében. Emlékeztetett az év eleji tapolcai tragikus eseményekre, 
amikor úgy indult az év, hogy négyen haláloztak el a vasúti átjáróban. Elmondta, 2022-ben 29-
en lettek közlekedési balesetek áldozatai. Úgy vélte, ez egy fontos mutató, ha figyelembe 
veszik, melyek azok a fő baleseti okok, amik a vármegyében 67%-ban okozzák a személyi 
sérüléses baleseteket. Ilyen a sebességtúllépés, elsőbbség szabályainak megsértése, haladási 
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irány változtatás. Tehát, ha ezen a területen csökkenés van, akkor nyilvánvaló, hogy a személyi 
sérüléses balesetek száma is csökken. Kifejtette, a másik terület, amin igyekeznek javítani, és 
talán az eredmények mutatják is, az ittasan okozott balesetek száma. Úgy vélte, itt is csökkenő 
tendencia van, 6,6 % melyről azt gondolja, hogy szép eredmény.  
Elmondta, a dián látható biztonsági övvel szeretné felhívni a figyelmet arra, hogy az idei évben 
hárman haláloztak el eddig Veszprém vármegyében közlekedés baleset során, akik közül 
valószínűleg ketten mai napig is élnének, ha be lettek volna kötve a biztonsági övvel. 
Tájékoztatott, hogy igyekeznek ezen a téren is fokozni az eredményeket és kíváncsian várja, 
hogy a jövő évben milyen számokat tudnak mutatni.  
Ismertette, hogy tavaly szeptember óta még több intézkedést vezettek be a közlekedési 
területen: havonta, kapitányságonként legalább 1, de inkább 2 nagy közlekedési akciót 
szerveznek a kollegák.  
Ehhez kapcsolódóan mutatott egy rövid drónfelvételt, videót, mert véleménye szerint a képi 
anyag sokkal jobban visszaadja, hogy hogyan dolgoznak. Kiemelte, hogy az egyik legfontosabb 
tevékenységük, akárcsak a bűnmegelőzés, a baleset-megelőzés. Beszámolt arról, hogy ezen a 
területen is egész évben intenzíven használták a programokat, olyannyira, hogy egyes kollegák 
az ország több másik vármegyéjébe is járnak előadni. Úgy vélte, nagy sikerrel teljesítenek, és 
az online térben is igyekeznek minél több mindent bemutatni ezen a területen.  
Végezetül elmondta, visszautalva kezdő gondolataira, hogy a kollegák mindent megtesznek, 
valóban jó Veszprém vármegyének a közbiztonsága. Ezúton is megköszönte az együttműködést 
nemcsak a civil szervezeteknek, polgárőrségnek, hanem minden önkormányzatnak is, hiszen a 
kapott támogatást érzik, és ezen az úton haladnak tovább.  
Megköszönte a megtisztelő figyelmet. 
 
Polgárdy Imre 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A frakcióvezetők részéről vélemény, javaslat nem hangzott el. 
 
Kérdés 
 
Grőber Attila 
Megköszönte a szót és köszöntötte Főkapitány Urat. 
Elmondta, hogy rendkívül sok pozitív adatot látni, de gyűjtött ki néhányat, ami nem annyira 
örömteli, legalábbis neki nem az. A regisztrált bűncselekményekkel kapcsolatban megjegyezte, 
ahogy Főkapitány úr is kifejtette, a számuk 270-nel nőtt, tehát az eredményességi mutató 
majdnem 10 %-kal csökkent. A közterületi jelenlét 13 %-kal csökkent, ami – ha jól számolta – 
majdnem 7000 óra. Ezenkívül az 1000 lakosra jutó bűncselekmények száma – szaknyelven a 
„fertőzöttség” – is jelentősen nőtt. Ezekkel kapcsolatban 3 kérdés jutott eszébe, amelyekre 
szeretné, ha Főkapitány úr válaszolna. 
Az egyik kérdése a közbiztonsággal kapcsolatos, amely az adatokon túl érzet és emóció 
kérdése, és e tekintetben neki sincs negatív érzete, de a számok alapján kérdezi, hogy hogyan 
szeretne Főkapitány úr, illetve hogyan lehetne ezeken a mutatókon javítani. 
A másik kérdés a közterületi jelenléthez kapcsolódik, kiemelte, hogy ez a 7000 óra annyira 
érdekli, hogy azzal kapcsolatban kérdezné Főkapitány urat arról, hogy a vármegyében a 
rendőrség személyi állománya hogyan alakul. Elmondta, hogy Pápán nem sikerült a helyi 
kapitánytól konkrét információt kapnia. Hangsúlyozta, nem számszerűen kérdezi, lehet, hogy 
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az nem is publikus, hanem a kérdése, ahogy szerepel a beszámolóban is, a határőrizetre rendelt 
állománnyal kapcsolatos, ami véleménye szerint a munkaszervezést nehezíti. Hozzátette, hogy 
ugyanakkor a számok azt mutatják, hogy jelentősen csökkent a migrációs nyomás, ezért 
kérdezi, hogy mindez mennyire terheli meg a Veszprém vármegyei főkapitányságnak a 
munkáját? Úgy vélte mindez összefügg a reagálási idővel is. 
 
Dékány Balázs 
Válaszában megerősítette, ahogy elmondta képviselő úr is, az érzet a legfontosabb és nyilván 
az érzet nem jönne, ha olyan állapotok lennének, ami az érzetet befolyásolja. Megismételte, 
hogy az online térben növekedett meg a bűncselekmények száma leginkább és ez nyilvánvalóan 
kihat különböző adatokra. Hangsúlyozta, ahogy korábban mondta, a megelőzés a legfontosabb. 
Elmondta, hogy mindent megpróbálnak minden fórumon, meg lehet nézi a főkapitányság 
Facebook oldalát, nincs olyan nap, hogy ne közölnének megelőzési tanácsokat. Hozzátette, 
nemcsak a Facebook oldalukon, hanem a sajtó segítségét kérve minden fórumon igyekeznek a 
lakosság figyelmét felhívni arra, hogy az utalások, telefonhívások esetében próbáljanak résen 
lenni, hiszen ez egy tendencia. Ismét kiemelte, ez nem egy magyarországi sajátosság, 
egyszerűbb adott esetben így elkövetni bűncselekményt, mint az utcán fejbe vágni valakit. 
A reagálási idő tekintetében elmondta, ha olyan számok, kilengések lennének, amelyek több 
percben mérhetők, azt már lehetne érzékelni, de azt gondolja jelenleg ennek nincsen 
jelentősége. Hangsúlyozta, a tavalyi évet nézve, hogy érkeztek-e panaszok, hogy nem érnek ki 
valahova időben, nem tudna ilyet mondani. Úgy vélte, lehetett 1-2, de mindegyiket kivizsgálják, 
úgy gondolja, hogy a helyén kezelik, tehát ebben nincsen olyan jellegű visszaesés. 
A létszámmal kapcsolatban megjegyezte, hogy szükséges és elégséges, őszintén így gondolja, 
bár melyik főkapitány ne mondaná azt, hogy de jó lenne hogyha sokkal többen lennének – úgy 
vélte, ezzel nincs egyedül. Biztosan jelentheti ki, hogy a jelenlegi létszámmal Veszprém 
vármegye közbiztonsága abszolút fenntartható, a reagálási idő tekintetében mindenképpen. 
A migrációval kapcsolatban, hogy megjelenik-e valamiféle hátrányként, kifejtette, hogy voltak 
kollegák a déli határon, ott teljesítettek szolgálatot, de úgy gondolja, hogy természetes 
velejárója, sőt kötelességük is, hogy támogassák az ottani kollegákat. Hangsúlyozta, nincs 
tudomása arról, hogy emiatt bármiféle szolgálatszervezés sérült volna. 
 
Hozzászólások 
 
Dobó Zoltán 
Köszöntötte Főkapitány urakat, a témával kapcsolatban elmondta, hogy érzik azokat a fajta 
erőfeszítéseket a városban is, amiről a beszámolóban szó volt. Megerősítette, hogy a városban 
és a város környékén is a január elejei tragédia mindenkit megrázott, ezért mindenkit arra kér a 
rendőrség, illetve minden hatóság részéről, hogy segítsenek abban, hogy a lehető leghamarabb 
a sorompóval nem rendelkező vasúti átjárók kapjanak plusz biztosítást. Beszámolt arról, hogy 
a következő napon Tapolca város képviselő-testülete tárgyal arról, hogy 2.000.000 forint 
keretösszegig a rendőrök önként vállalt plusz munkáját az önkormányzat finanszírozza. 
Ismertette, hogy erre a városban első esetben kerül sor, korábban egyszer sem fogadott el 
hasonló jellegű előterjesztést a város képviselő-testülete, de most már úgy érzik, hogy ezzel kell 
segíteniük a városban dolgozó rendőrök munkáját, illetve a saját relatív közbiztonsági érzetüket 
is tudják ezáltal fokozni. Arra biztat minden településvezetőt, hogy hasonló tartalmú 
előterjesztésekkel segítse majd a rendőrség munkáját. Megköszönte a főkapitány urak 
segítségét a város közrendjének, közbiztonságának fenntartásában, illetve kifejezte a város 
együttműködési szándékát, hiszen majd minden évben valamilyen módon segítik a helyi 
kapitányság munkáját.  
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Vörösmarty Éva 
Köszöntötte Rendőrfőkapitány urat és megköszönte a szép prezentációt. Elmondta, 
szerencsésnek mondhatja magát, több mint 17 éve ül a közgyűlésben és nagyon sok rendőri 
beszámolót hallott már. Véleménye volt, hogy óriási a különbség a technikai lehetőségek terén, 
amelyekkel manapság a rendőrség rendelkezik. Véleménye szerint az emberi erőforrást is ki 
tudják váltani egy kicsit a kamerarendszeres védelmi rendszerek a településeken, illetve a drón 
technika, ami a legújabb, egyben elég félelmetes is mindenki számára, úgyhogy tényleg egyre 
jobban szabálykövetőnek kell lenni, és ez fog látszani remélhetőleg a közlekedésben. 
Hozzátette, szeretné ösztönözni is a településeket, hogy éljenek a kamerarendszeres 
lehetőségekkel, mert ez lehet, hogy a rendőrség munkáját is egy kicsit könnyíti, de a saját 
közbiztonságunk szempontjából is egy nagyon komoly és jó technikai lehetőség. További jó 
munkát kívánt a rendőrségnek. 
 
Ravasz Tibor 
Egy nagyon kellemes kötelezettségének eleget téve ismertette, hogy a Magyar Imre Kórház 
főigazgatója kérte meg arra, hogy köszönje meg azt a nagyon gyors kapcsolatfelvételt, ami a 
rendőrkapitányságon személycserék tekintetében történt. Tájékoztatott arról, hogy 
rendőrkapitányt váltottak Ajkán és az új rendőrkapitány néhány napon belül felkereste az 
intézményt egy személyes találkozón. Kiemelte, hogy nagyon jelentős segítséget kapnak a 
rendőrségtől. Elmondta, hogy nagyon sok beteglátogatáskori atrocitás történik az intézmény 
területén, de erre a rendőrség mindig nagyon gyorsan reagál. Példaértékűnek nevezte, hogy 
ilyen gyorsan felvették a kapcsolatot az intézménnyel, ahol az ő területéhez, az üzemeltetéshez 
tartozik a biztonsági szolgálat, úgyhogy ezt külön megköszönte és gratulált a beszámolóhoz. 
 
Dr. Áldozó Tamás 
Ismertette, hogy bár nem a felajánlások időszaka van, de Dobó Zoltánhoz szeretne csatlakozni, 
hiszen a 2. félévre megegyeztek kapitány urakkal abban, hogy ezt a keretet ők is megteremtik 
Pápán. Véleménye volt, hogy kifejezetten előnyösen tudnak együttműködni ennek a 
felhasználásával, hiszen, ha például a túlórában dolgozó rendőr átveszi a kamera rendszer 
felügyeletét, akkor abban az időben fölszabadul az a közterület-felügyelő, aki máshol tud 
feladatot ellátni. Hozzátette, ahogy esetleg rendőrből kevesebb van, sajnos közterület-
felügyelőből sincs annyi amennyi kellene, így ők is létszámhiánnyal küzdenek. A 
kamerarendszer előnyeit ő is kiemelte, elmondta, hogy 200 db van a városban, egy korszerű, új 
kamerarendszer, és szeretnének majd legalább még egyszer ennyit. Úgy vélte, hogy a rendőrség 
számára ez egy olyan extra eszközt jelent, amellyel okosan élve gyakorlatilag a felderítési 
arányaik az érintett területen egészen látványosan magasak lehetnek. Fontosnak tartotta, és 
szintén szívesen lépnének tovább a telepített sebességmérők ügyében. Említette, hogy a 
városban 3 helyen van telepített sebességmérő, bár tudják, hogy nincs mindig mind a háromban 
készülék. Példaként említette, hogy Németországban az önkormányzatok saját maguk 
telepíthetnek és akkor a bevétel is az övék. Megjegyezte, nem a bevétel orientáltság miatt, de 
ha valaki azt választja, hogy fizetni akar, akkor szerinte az esélyt meg kell adni neki. Hozzátette, 
amikor a közösségi médiában híre ment annak, hogy az első telepített sebességmérőt elhelyezik, 
akkor gyakorlatilag nem volt olyan utcája a városnak, ahonnan ne jelezte volna valaki, hogy 
oda is tegyenek. Egyetértett azzal, hogy alelnök asszony által említett eszközök egyrészt nagy 
támogatást jelenthetnek, másrészt pedig pont azt a biztonságérzetet is növelhetik egy polgár 
számára, ami olyan fontos a rendőri munka megítélése szempontjából. Megköszönte a 
rendőrség munkáját és együttműködését. Véleménye volt, hogy ha okosan élnek a 
lehetőségeikkel, akkor ezek a szinergiák többre fognak vezetni, mintha pusztán összeadnák 
külön-külön a részeredményeket. 
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Polgárdy Imre 
Megkérdezte Dékány Balázs főkapitány urat, kíván-e reagálni az elhangzottakra. 
 
Dékány Balázs 
Megköszönte az elhangzottakat, és elmondta, hogy amikor megkapta azt a megtisztelő feladatot 
miniszter úrtól és országos főkapitány úrtól, hogy Veszprém vármegye főkapitánya legyen, 
többször utalt arra különböző fórumokon, hogy a 21. század technikai innovációi mennyire 
fontosak, és nagy öröm ezt visszahallani polgármester uraktól. Elmondta még, hogy a kapitány 
urak minden önkormányzattal felvették a kapcsolatot, úgy gondolja, hogy főleg közlekedés 
tekintetében ez egy olyan kitűzött nemes cél, ami biztos, hogy hosszútávon mérhető pozitív 
adatokat fog mutatni, a közbiztonság, közlekedésbiztonság területén mindenképpen. A 
térfigyelő kamera tekintetében visszautalt a 21. század és innováció gondolatsorra, hiszen 
ahogy a világ nagyvárosaiban, vagy akár Budapesten is, kiválóan működik a vármegyében is. 
Tudomása van arról, hogy Pápán, Tapolcán és Veszprémben is, amit nagyon pozitív 
törekvésnek tart, és külön köszönik az ebben való hozzáállást és támogatást. 
 
Polgárdy Imre 
Megkérdezte Dr. Töreki Sándor országos rendőrfőkapitány-helyettes úrtól, hogy kíván-e szólni. 
 
Dr. Töreki Sándor 
Köszöntötte Elnök urat, Főjegyző urat és a vármegyei közgyűlés tagjait. Megköszönte az 
elismerő szavakat, amellyel a Veszprém Vármegyei Rendőr-főkapitányság munkáját 
elismerték. Elmondta, van szerencséje némi rálátással bírni részben a vármegye, részben pedig 
az ország rendőri munkájára, és úgy véli, hogy a Veszprém Vármegyei Rendőr-főkapitányság 
a 2022-es évben példaértékű munkát végzett. Hangsúlyozta, hogy ezt az Országos Rendőr-
főkapitányság értékelése is alátámasztja. Elmondta, hogy egyetért és szakmailag is 
támogathatónak tartja azokat az elképzeléseket, amelyek a beszámolóban is szerepelnek a 
2023-as évre vonatkozólag. Véleménye volt, hogy a vármegyei rendőr-főkapitányság vezetése 
teljesen egységes, ezeknek a céloknak a megvalósítására képes, és hatékonyan tudja szolgálni 
a vármegye biztonságát. Az Országos Rendőr-főkapitányság nevében is köszönte azokat az 
anyagi felajánlásokat, támogatásokat, amelyet a vármegyei közgyűlés, illetve a vármegye 
önkormányzatai a rendőrség részére nyújtottak. Az elkészített beszámolót a közgyűlésnek 
elfogadásra javasolta. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön az előterjesztésben szereplő határozati javaslatról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 15 fő.  
 
Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 14 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül (egy képviselő nem szavazott) meghozta az alábbi 
határozatot: 

 
A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 

28/2023. (IV. 27.) határozata 
a Veszprém Vármegyei Rendőr-főkapitányság vezetőjének Veszprém vármegye 

közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az ezzel 
kapcsolatos feladatokról szóló beszámolója elfogadásáról 
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1. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése a határozat melléklete szerinti 
tartalommal megtárgyalta és elfogadta a Veszprém Vármegyei Rendőr-főkapitányság 
vezetőjének Veszprém vármegye közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság 
érdekében tett intézkedésekről és az azokkal kapcsolatos feladatokról szóló 2022. évi 
beszámolóját. 

2. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése köszönetét fejezi ki a vármegyében 
szolgálatot teljesítő rendőröknek a végzett munkájukért. 

3. A közgyűlés felkéri elnökét, hogy a döntésről a Veszprém Vármegyei Rendőr-
főkapitányság vezetőjét értesítse. 

 
Határidő:  1-2. pontok tekintetében: azonnal 
 3. pont tekintetében: 2023. május 15. 
Felelős: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
 
A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Polgárdy Imre 
Megköszönte Dr. Töreki Sándor bűnügyi országos rendőrfőkapitány-helyettes úrnak, hogy 
megtisztelte jelenlétével a közgyűlést, és Dékány Balázs vármegyei rendőrfőkapitány úrnak, 
valamint a Veszprém Vármegyei Rendőr-főkapitányság valamennyi munkatársának a 
vármegyében végzett elismerésre méltó, áldozatos munkáját. Kérte Főkapitány urat, 
tolmácsolja munkatársainak a Veszprém Vármegyei Önkormányzat köszönetét. 
 
 
3. Tájékoztató a Veszprém Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2022. évi 

tevékenységéről 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
Polgárdy Imre 
Köszöntötte Dányi Béla tű. dandártábornok, tűzoltósági főtanácsos urat, a Veszprém 
Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság igazgatóját. 
 
Ismertette, Dányi Béla igazgató úr jelezte, hogy szóbeli kiegészítést kíván tenni, megadta a szót 
Igazgató úrnak. 
 
Dányi Béla 
Köszöntötte Elnök urat és a közgyűlést. Megköszönte a lehetőséget, hogy tájékoztathatja a 
közgyűlést a Veszprém Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2022 évi munkájáról. 
Ismertette, hogy a 2022-es év nem volt könnyű az igazgatóság életében sem, hiszen a 
koronavírus járvány hatásai, illetve a háború hatásai érezhetőek voltak a feladatellátásban, 
szolgálatukban. Hozzátette, természetesen mindent megtettek annak érdekében, hogy 
maradéktalanul megfeleljenek azoknak az elvárásoknak, amelyeket az igazgatósággal és 
alárendelt szerveivel szemben támasztanak. Elmondta, hogy prezentációval szeretné bemutatni 
a tevékenységüket. 
Ismertette, hogy a mentő tűzvédelem vonatkozásában a vármegyében változás nem történt. 
Ugyanazok a szervezetek, 6 hivatásos, 4 önkormányzati és 32 önkéntes tűzoltóegyesület, ebből 
két önállóan beavatkozó önkéntes tűzoltóegyesület látja el a mentő tűzvédelmet, és besegítenek 
a szomszéd vármegyék mentő tűzvédelmi szempontból közel lévő hivatásos és önkormányzati 
tűzoltóságai. Kiemelte, ez a lefedettség biztosítja azt, hogy a vármegyében élők és tartózkodók 
mentő tűzvédelmi vonatkozásban biztonságban legyenek.  
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Tájékoztatott arról, hogy a vármegyében 2255 káresemény történt, amelyből 792 tűzeset, 1463 
műszaki mentés volt. Elmondta, hogy a tűzesetekhez tartozó téves jelzések száma 671 volt, a 
műszaki mentésekhez tartozó 92, és volt 4 szándékosan megtévesztő jelzés is. Hangsúlyozta, 
sajnos igen magas a téves jelzések száma, amely elsősorban az automata tűzjelző 
berendezéseknek köszönhető. Elmondta, hogy az aszályos időszak ellenére, ahogy a dián is 
látható, sikerült a megelőzés és az állampolgárok fegyelmezett magatartása miatt az előző évi 
szinten tartani a szabadtéri tűzesetek számát. Kiemelkedő, kiugró eseményszámról nem tud 
beszámolni, viszont a szám sajnos még mindig magas, hiszen ezek igen megterhelők az 
állomány számára, kárértékben pedig 0 kárértékűek.  
Kiemelt 3 jelentősebb tűzesetet, amik a diákon is láthatók, hozzátéve, hogy a tűzesetek, illetve 
a műszaki mentések több mint 99 százalékát a legalacsonyabb, egyes riasztási fokozatban 
teljesítették a kollegák. A 3 kiemelt tűzeset magasabb, 4-es riasztási fokozatba tartozik. Az 
egyik egy vegetáció tűz volt Várpalota térségében, valamint Kertán történt 2 tűzeset, amelyek 
a képeken látható körülmények között keletkeztek. Ismertette, hogy a települések 
katasztrófavédelmi osztályba sorolásának a felülvizsgálatát minden évben a települések 
polgármestereivel közösen elvégzik, változás nem történt. Ugyanúgy 15 db 1-es, 62 db 2-es és 
140 db 3-as katasztrófavédelmi osztályba sorolt település van a vármegyében jelen pillanatban 
is. Tájékoztatást adott arról, hogy az önkéntes mentőszervezetek számára 38 gyakorlatot 
szerveztek az év folyamán, és 92 alkalommal avatkoztak be az önkéntes mentőszervezetek 
elsősorban a vizek kártételei elleni védekezésnél, valamint eltűnt személyek keresésénél. A 
polgári védelmi felkészítésre nagy hangsúlyt fektetnek, így sikerült a járvány következtében 
fennálló szankciók és korlátozások ellenére is a képzéseket úgy kiterjeszteni, hogy a 
gyakorlatok mellett az elméleti képzésekre helyezték a legfőbb hangsúlyt.  
Elmondta, hogy a vármegye legnagyobb veszélyeztetettségét az idetelepült és működő 
veszélyes üzemek jelentik, ahogy a dián is látható, 14 db felső, 20 db küszöbérték alatti üzem 
van a vármegyében, és az alsó küszöbértékű veszélyes üzemek számában történt változás, egy 
üzemmel 5 db-ra nőtt ezen üzemek száma. Beszámolt arról, hogy az ellenőrzéseket a hatályos 
jogszabályok szerint végrehajtották, a feltárt hiányosságokat minden alkalommal 
visszaellenőrizték, amelyeket a létesítmények, üzemek kiküszöböltek, ezenkívül minden 
üzemben megtartották az időszakos belső védelmi terv gyakorlatokat. Örömmel jelenti, hogy a 
korábbi évektől eltérően nem kellett egyetlenegy gyakorlatot se megismételtetniük 
munkaüzemben, létesítményben, olyan színvonalon hajtották végre a gyakorlataikat, amelyek 
megnyugtatóak voltak a számukra is.  
Beszámolt arról, milyen fontos a veszélyes áruk szállításának ellenőrzése úgy közúton, mint 
vasúton. A vasútról szólva elmondta, hogy évek óta igen stabil, magas színvonalon történik a 
szállítás és semmilyen hiányosságot, hibát nem tapasztalnak. Elmondta, hogy itt a szállítói kör 
eléggé szűk, és ők már eljutottak arra a szintre, hogy komolyan odafigyelnek a szállítmányokra, 
és mindent megtesznek a biztonságos szállítás érdekében. A közúti ellenőrzésnél azonban nem 
ilyen rózsás a helyzet. Ismertette, hogy ott továbbra is tárnak fel hibákat, hiányosságokat. Az 
elmúlt évben 77 alkalommal, de olyan szállítás nem történt, amely miatt fokozottabb 
intézkedést kellett volna foganatosítani, pl. visszatartani, vagy elkülöníteni a szállító járművet, 
mert akkora kockázatot jelentett volna az útvonalon élők és tartózkodók számára.  
A balesetek számát tekintve elmondta, úgy érzi, sajnos a kettes szám üldözi őket, hiszen 2022-
ben is 2 baleset történt, 2 közúti gépjárműbaleset, amelyben veszélyes árut szállító gépjármű 
volt érintve, de örömmel jelentheti, hogy olyan sérülés nem keletkezett, amely következtében 
veszélyes anyag került volna a szabadba, a levegőbe, és veszélyeztette volna az ott élőket, ott 
tartózkodókat.  
Hatósági eljárások vonatkozásában tájékoztatott arról, hogy 5%-os visszaesés volt 
tapasztalható. Ismertette, 1537 elsőfokú hatósági eljárást kezdeményeztek az ügyfelek az 
igazgatóságon, illetve az ellenőrzések következtében indítottak eljárásokat. Véleménye szerint 
a kollegák szakmai munkájának a színvonalát a legjobban a jogorvoslati eljárások száma 
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mutatja, egyetlenegy jogorvoslati eljárással kapcsolatos kérelem érkezett, amelyet a bíróság 
elutasított, tehát a kollegák szakmai munkája igen magas színvonalú. Beszámolt arról, hogy a 
szakhatósági ügyek számában is csökkenés tapasztalható, ami elsősorban a jogszabályi 
változások következtében történik, hiszen nagyon sok esetben kivették a tűzoltóságot és a 
katasztrófavédelmet, mint eljáró hatóságot a szakhatósági eljárásokban.  
A kiemelt beruházások számát tekintve elmondta, hogy mintegy 10%-kal csökkent az elmúlt 
évben. Ismertette, hogy ezekre a beruházásokra kiemelt figyelmet fordítanak, ahogy a nevében 
is benne van, az eljárásokat minden esetben határidőben lefolytatták és a megfelelő 
intézkedéseket megtették. A hatósági ellenőrzések számát tekintve felsorolta, hogy a 
tűzvédelmi hatósági ellenőrzések száma a legmagasabb, ezt követi a polgári védelmi, majd az 
iparbiztonsági és a piacfelügyeleti ellenőrzések száma a legalacsonyabb. Az ellenőrzések 
túlnyomó többségében, hogyha indokolt, akkor a társhatóságokat is bevonják. Hozzátette, több 
alkalommal szerveztek supervisor-i ellenőrzéseket is, amelyekkel átvilágították az ellenőrzött 
létesítményt több szempontból is, a biztonság érdekében.  
Beszámolt arról, hogy a tevékenységirányítási központ az év során folyamatosan végezte a tűz- 
és káresetek felszámolásának az irányítását, a társszervek ügyeleteivel együttműködve 
eredményesen és hatékonyan valósult meg néhány beruházás és felújítás. Sajnos nem annyi, 
amennyit szerettek volna, de minden forrást a biztonság érdekében az állomány szolgálatellátási 
körülményei és a biztonságos szolgálatellátás érdekében az épületeik fenntartására fordítanak. 
Folyamatosan biztosították a központi és saját beszerzésből az egyéni védőfelszereléseket, 
valamint a szakfelszereléseket. Ismertette, hogy igen magas volt az előző évben a fluktuáció, 
de kiemelt figyelmet fordítanak az állomány megtartására és a toborzásra, jelenleg nem éri el a 
10%-ot a létszámhiány összességében. Kiemelt rendezvényeik voltak az évértékelő, ünnepi 
állománygyűlések, nyílt napok, valamint véradást is szervezte több alkalommal.  
Tájékoztatott a panaszok és közérdekű bejelentések magas számáról, miszerint az elmúlt évben 
az ügyfélszolgálatra 447 kérdés érkezett, panasz, közérdekű bejelentés pedig 99. Mindegyiket 
megvizsgálták és megválaszolták, 31 esetben volt megalapozott a panasz, 57 esetben 
megalapozatlan, valamint 9 alkalommal kellett, hogy áttegyék más hatósághoz, mivel a 
hatáskör hiányát állapították meg a panasszal kapcsolatosan.  
Elmondta, hogy a vármegyei és az országos írott és elektronikus médiumokkal nagyon jó 
kapcsolatot alakítottak ki, folyamatosan tájékoztatják a lakosságot a megelőzési 
rendszabályokról, valamint az események kommunikációjára is kiemelt figyelmet fordítanak. 
Ezenkívül az igazgatóság kiterjedt együttműködéssel rendelkezik, az elért és megtartott 
eredményeket sikerült fokozni is az együttműködő szervekkel, annak érdekében, hogy a 
vármegyében élők és itt tartózkodók biztonsága tovább erősödjön. 
Mindenkinek megköszönte a munkáját és azt a támogatást, amit a településektől, az 
állampolgároktól, az együttműködő szervektől és a közgyűléstől kapnak.  
Végül személyes köszönetét kifejezve elmondta, hogy a következő nappal átadja igazgatói 
beosztását, a felső korhatárral nyugállományba vonul. Ez alkalomból megköszöni a nyolcéves 
igazgatói beosztásban eltöltött ideje alatti támogatást, úgy érzi, hogy eredményesen tudott a 
közgyűléssel együtt dolgozni. Elmondta, hogy az igazgatóság személyi állománya a nyolc év 
alatt 7 alkalommal kivételes értékelést kapott – egy alkalommal „csak” jót – főigazgató úrtól, 
illetve a visszajelzések a települések, társszervek részéről is azt üzenték számára, hogy jó úton 
halad az igazgatóság, tovább erősödött a szolgálati fegyelem, amely hozzájárult a vármegye 
biztonságához. Még egyszer megköszönte a jelenlévők munkáját és kifejezte, büszke arra, hogy 
ebben a vármegyében szolgálhatott és itt fejezhette be hivatásos pályáját. 
 
Polgárdy Imre 
Megköszönte a kiegészítést és jelezte Igazgató úrnak, hogy a búcsúzásra a napirend végén 
szeretne visszatérni.  
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Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 
előterjesztésben szereplő tájékoztatót a közgyűlésnek tudomásul vételre javasolta. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A frakcióvezetők részéről vélemény, javaslat nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Megkérdezte van-e kérdés, hozzászólás. Utalt arra, hogy Igazgató úr a prezentáció elején 
elmondta, hogy a téves riasztások többségét műszaki, technikai hiba okozza, a riasztó 
berendezések hibája. Úgy vélte, a riasztó berendezések döntően cégeknél, vállalatoknál vannak 
elhelyezve és egy-egy ilyen téves riasztás sokba kerül, ráadásul elvonja az erőt esetleg mástól. 
Megkérdezte, hogy lehet ezen javítani? 
 
Dányi Béla 
Válaszában elmondta, hogy minden egyes téves jelzést megvizsgálnak, és az automata 
tűzjelzőberendezések valóban különböző üzemekben, létesítményekben, intézményekben 
vannak. A téves riasztások többségére visszavezethető a karbantartás hiánya, a berendezés 
poros, vagy a pók beköltözött és ezáltal téves jelzést ad. Hangsúlyozta, minden alkalommal 
kivizsgálják a jelzéseket és megteszik a szükséges intézkedéseket. Hozzátette, természetesen 
örömmel veszik azt, amikor a jelzés beérkezését követően érkezik a lemondó jelzés is, hiszen 
ezekben a létesítményekben meg van adva, hogy kik azok, akik lemondhatják, akik hamar 
kiérkezve, a területen tartózkodva látják, hogy nem indokolt a jelzés, tehát lemondják. Így az 
állománynak nem kell kivonulnia, vagy éppenséggel nem kell végig vonulnia az útvonalon, 
amíg odaér adott helyre.  
 
Hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Vármegyei Katasztrófavédelmi 
Igazgatóság 2022. évi tevékenységéről szóló tájékoztató tudomásul vételéről. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 15 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 15 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a Veszprém Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 
2022. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót tudomásul vette. 
 
Polgárdy Imre 
Megköszönte Igazgató úrnak a Veszprém Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2022. 
évi tevékenységéről szóló tájékoztató anyag elkészítését, valamint az Igazgatóság 
munkatársainak a vármegyében végzett áldozatos munkáját. Kérte Igazgató urat, tolmácsolja 
munkatársainak a vármegyei közgyűlés köszönetét. 
 
Elmondta, hogy Igazgató úr is jelezte korábban számára nyugállományba vonulását, és azt, 
hogy igazgatói beosztását április 30-val átadja. 
A vármegyei önkormányzat nevében megköszönte Igazgató úr támogatását, együttműködését, 
mellyel segítette az önkormányzati munkát. Reményét fejezte ki, hogy az igazgatóság Igazgató 
úr utódja, dr. Csillag István tűzoltó ezredes úr vezetői tevékenysége eredményeként továbbra is 
a vármegyében élők és tartózkodók életének és anyagi javainak védelmét fogja biztosítani, és 
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az igazgatósággal Igazgató úr munkájának köszönhető eredményes együttműködés és 
támogatás tovább folytatódik majd. 
Elmondta, hogy Igazgató úr szakmai pályája komoly és fegyelmezett feladatvégrehajtást 
követelt életútja során. Rendvédelmi és katasztrófavédelmi tervezési, szervezési tapasztalatait 
hasznosítva számos katasztrófahelyzetben, elsősorban vizek kártételei elleni védekezéseknél 
látott el irányító feladatokat. Helyreállítási és újjáépítési munkákban szakmai tudásával a köz 
szolgálatát, a polgári védelmi tevékenység eredményességét segítette elő. Ismertette, hogy 
Igazgató úr a vármegyében 2015. július 15. óta tevékenykedik, ezen idő alatt is példaértékű 
munkát végzett. Külön kiemelte Igazgató úrnak a mentő és tűzvédelem területen a vármegyében 
folytatott tevékenységét, melynek eredményeként az önkéntes tűzoltó egyesületek száma 14-
ről 32-re gyarapodott. 
Megköszönte Igazgató úr szakmai munkáját, a közgyűlés nevében jó egészséget és aktív 
tartalmas nyugdíjas éveket kívánt. 
 
Horváth Ernő képviselő 15:15 órakor elhagyta az üléstermet. 
 
Polgárdy Imre, Vörösmarty Éva és Dr. Imre László átadta Dányi Béla tű. dandártábornok 
úrnak az emléklapot és az ajándékot. 
 
Dányi Béla 
Megköszönte a méltató szavakat és az ajándékot, majd az elhangzottakra reagálva elmondta, 
hogy utódja, Dr. Csillag István alezredes úr az ismertetett eredményeknek részese volt, hiszen 
5 éve látja el a helyettesi feladatokat, ezért úgy gondolja, jó kezekbe adja át az Igazgatóságot. 
Minden jót kívánt a közgyűlés tagjainak. 
 
Kis Virág képviselő 15:20 órakor távozott az ülésről. 
 
 
4. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2022. (XII. 9.) önkormányzati rendelet módosítása 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
Polgárdy Imre 
Tájékoztatta a közgyűlés tagjait, hogy az előterjesztés írásos anyaga 2023. április 26. napján 
valamennyi képviselő részére megküldésre került. 
 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 
előterjesztésben szereplő rendeletmódosítást a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a rendelet-tervezet elfogadásáról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
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Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta az alábbi rendeletet: 

 
A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének 

7/2023. (IV. 28.) önkormányzati rendelete 
a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2022. 

(XII. 9.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
A rendelet és mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
 
Horváth Ernő 15:25 órakor visszatért az ülésterembe. 
 
 
5. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodása 

szabályairól szóló önkormányzati rendelet megalkotása  
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
Polgárdy Imre 
Tájékoztatta a közgyűlés tagjait, hogy az előterjesztés írásos anyaga 2023. április 26. napján 
valamennyi képviselő részére megküldésre került. 
 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 
előterjesztésben szereplő rendelet-tervezetet a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a rendelet-tervezet elfogadásáról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 14 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 14 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta az alábbi rendeletet: 

 
A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének 

8/2023. (IV. 28.) önkormányzati rendelete 
a Veszprém Vármegyei Önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodása szabályairól 

 
A rendelet és mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
 
 
6. A Veszprém Megyei Önkormányzat 2022. évi költségvetésének végrehajtása, 

költségvetési maradvány megállapítása 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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Polgárdy Imre 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 
előterjesztésben szereplő rendelet-tervezetet az Ügyrendi Bizottság kivételével a közgyűlésnek 
elfogadásra javasolták. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a rendelet-tervezet elfogadásáról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 14 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 
ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodással megalkotta az alábbi rendeletet: 

 
A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének 

9/2023. (IV. 28.) önkormányzati rendelete 
a Veszprém Megyei Önkormányzat 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról, költségvetési 

maradvány megállapításáról 
 
A rendelet és mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
 
 
7. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 6/2023. 

(II.22.) önkormányzati rendelet módosítása 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
Polgárdy Imre 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolták, a 
rendeletmódosítást az Ügyrendi Bizottság kivételével a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön az előterjesztésben szereplő határozati javaslat 
elfogadásáról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 14 fő. 
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Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 14 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
 

a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének 
29/2023. (IV. 27.) határozata 

a Veszprém Megyei Önkormányzat tulajdonában álló, Veszprém Szeglethy u. 1. szám alatt 
lévő ingatlanok értékesítésre történő kijelöléséről szóló, a 10/2023. (II.15.) határozattal 

módosított 46/2022. (XI. 24.) MÖK határozat módosításáról 
 

1. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése a Veszprém, Szeglethy u. 1. szám 
1. emelet 20. alatt lévő, 103/3/A/35 helyrajzi számú, 72 m2 nagyságú – lakássá 
átminősíthető – irodahelyiség, valamint az épület alatt elhelyezkedő, 103/3/A/1 
helyrajzi számú mélygarázs 1/123 tulajdoni hányada ingatlan értékesítésére kiírt 
pályázati eljárás eredményéről szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 

2. A Veszprém Megyei Önkormányzat tulajdonában álló, Veszprém Szeglethy u. 1. szám 
alatt lévő ingatlanok értékesítésre történő kijelöléséről szóló, a 10/2023. (II.15.) 
határozattal módosított 46/2022. (XI. 24.) MÖK határozat (a továbbiakban: határozat) 
2. pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 

 
„2. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat az 1. pontban kijelölt ingatlanok 
értékesítésére nyilvános pályázatot hirdet a Veszprém Vármegyei Önkormányzat 
vagyonáról és a vagyongazdálkodása szabályairól szóló hatályos önkormányzati 
rendeletében szabályozottak figyelembe vételével.” 

 
3. A módosítás a határozat egyéb pontjait nem érinti.  

 
Határidő:  azonnal 
Felelős: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a rendelet-tervezet elfogadásáról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 14 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 
ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodással megalkotta az alábbi rendeletet: 

 
A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének 

10/2023. (IV. 28.) önkormányzati rendelete 
a Veszprém Vármegyei Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 6/2023. (II.22.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 

A rendelet és mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
 
Eszli István képviselő 15:28 órakor elhagyta az üléstermet. 
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8. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat és a Veszprém Vármegyei Önkormányzati 
Hivatal Közbeszerzési Szabályzatának elfogadása 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
Polgárdy Imre 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Vármegyei Önkormányzat és a Veszprém 
Vármegyei Önkormányzati Hivatal Közbeszerzési Szabályzatának elfogadásáról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
 

a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének 
30/2023. (IV.27.) határozata 

a Veszprém Vármegyei Önkormányzat és a Veszprém Vármegyei Önkormányzati Hivatal 
Közbeszerzési Szabályzatának elfogadásáról 

 
1. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése a Veszprém Vármegyei 

Önkormányzat és a Veszprém Vármegyei Önkormányzati Hivatal Közbeszerzési 
Szabályzatát a határozat melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja.  

 
2. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése megállapítja, hogy az általa a 

37/2020. (VII.9.) MÖK határozattal tudomásul vett 35/2020. (V. 25.) Elnöki határozattal 
elfogadott Veszprém Megyei Önkormányzat és a Veszprém Megyei Önkormányzati 
Hivatal Közbeszerzési és Beszerzési Szabályzata, a jelen határozat 1. pontja szerinti 
Közbeszerzési Szabályzat hatálybalépésével egyidejűleg hatályát veszti.  
 

3. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése felkéri a vármegyei jegyzőt, a 
Veszprém Vármegyei Önkormányzatra is kiterjesztett hatályú Beszerzési Szabályzat 
elkészítésére. 
 

4. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése megbízza a vármegyei közgyűlés 
elnökét, a vármegyei jegyző által elkészített a Veszprém Vármegyei Önkormányzatra 
kiterjesztett hatályú Beszerzési Szabályzat jóváhagyására. 

 
5. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése felkéri a vármegyei jegyzőt, hogy 

a Közbeszerzési Szabályzatról az érintetteket tájékoztassa.  
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Határidő:  azonnal 
Felelős:  1-2. és 4.pont tekintetében: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
  3-5. pont tekintetében: Dr. Imre László, vármegyei jegyző 

 
A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
 
9. Javaslat a Veszprém Vármegyei Önkormányzat, a Veszprém Vármegyei 

Önkormányzati Hivatal és a Veszprémi Érseki Főiskola között háromoldalú 
együttműködésről szóló megállapodás megkötésére 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
Polgárdy Imre 
Köszöntötte Dr. Sebestyén József urat, a Veszprémi Érseki Főiskola rektorát. 
 
Megkérdezte Rektor urat, szóbeli kiegészítést kíván-e tenni. 
 
Dr. Sebestyén József 
Elmondta, hogy nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. 
 
Polgárdy Imre 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Vármegyei Önkormányzat és a Veszprém 
Vármegyei Önkormányzati Hivatal Közbeszerzési Szabályzatának elfogadásáról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
 

a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének 
31/2023. (IV.27.) határozata 

Döntés a Veszprém Vármegyei Önkormányzat, a Veszprém Vármegyei Önkormányzati 
Hivatal és a Veszprémi Érseki Főiskola között háromoldalú együttműködésről szóló 

megállapodás megkötéséről 
 

A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Veszprém 
Vármegyei Önkormányzat, a Veszprém Vármegyei Önkormányzati Hivatal és a Veszprémi 
Érseki Főiskola között háromoldalú együttműködésről szóló megállapodás megkötésére” című 
előterjesztést, és az alábbi döntést hozta: 
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1. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése a Veszprém Vármegyei 
Önkormányzat, a Veszprém Vármegyei Önkormányzati Hivatal és a Veszprémi Érseki 
Főiskola között kötendő háromoldalú együttműködési megállapodást a határozat 
melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja. 
 

2. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése felhatalmazza a vármegyei 
közgyűlés elnökét és a vármegyei jegyzőt az együttműködési megállapodás aláírására. 
 

Határidő: 1. pont tekintetében: azonnal 
 2. pont tekintetében: 2023. május 15. 
Felelős: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
 
A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Eszli István képviselő 15:30 órakor visszatért az ülésterembe. 
 
Polgárdy Imre 
Megköszönte Dr. Sebestyén József rektor úrnak a konstruktív előkészítő munkát, reményeit 
fejezte ki, hogy az együttműködés új távlatokazt nyit és eredményes lesz. 
 
 
10. Beszámoló a 2022. évi belső ellenőrzések tapasztalatairól 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
Polgárdy Imre 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön az előterjesztésben szereplő határozati javaslatról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 14 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 14 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
 

a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének 
32/2023. (IV.27.) határozata 

a 2022. évi ellenőrzések tapasztatairól szóló beszámoló elfogadásáról és tájékoztató 
tudomásulvételéről 

 
A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a „Beszámoló a 2022. évi 
belső ellenőrzések tapasztalatairól” tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 



27 
 

1. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése a vármegyei jegyző által 2022. 
évben működtetett belső kontrollrendszer keretében elkészített, a Veszprém Vármegyei 
Önkormányzat 2022. évi működéséről szóló éves belső ellenőrzési jelentést a határozat 
mellékletében foglaltak szerint elfogadja. 

2. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése felkéri a vármegyei jegyzőt, hogy 
a belső ellenőrzés által tett javaslatok végrehajtását folyamatosan kövesse nyomon. 
 

3. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése a Veszprém Vármegyei 
Önkormányzat és a Veszprém Vármegyei Önkormányzati Hivatal 2022. évi 
tevékenységét érintő egyéb ellenőrzések tapasztalatairól szóló tájékoztatót tudomásul 
veszi. 
 

Határidő: 1. és 3. pont eseténben: azonnal 
2.pont esetében: folyamatos 

Felelős: 1. és 3. pont esetében: Polgárdy Imre, vármegyei közgyűlés elnöke 
2.pont esetében: Dr. Imre László, vármegyei jegyző 

 
A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
 
11. Beszámoló a Veszprém Vármegyei Önkormányzati Hivatal 2022. évi 

tevékenységéről 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
Polgárdy Imre 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre  
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön az előterjesztésben foglalt határozati javaslatról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 14 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 14 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 
A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlésének 

33/2023. (IV. 27.) határozata 
a Veszprém Vármegyei Önkormányzati Hivatal 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

elfogadásáról 
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A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta a „Beszámoló a Veszprém 
Vármegyei Önkormányzati Hivatal 2022. évi tevékenységéről” tárgyú előterjesztést, és az 
alábbi döntést hozta: 

 
1. A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 81. § (3) bekezdés f) pontja 
alapján elkészített, a Veszprém Vármegyei Önkormányzati Hivatal 2022. január 1. és 
2022. december 31. napja között végzett tevékenységéről szóló beszámolót a határozat 
melléklete szerinti tartalommal elfogadta. 
 

2.  A közgyűlés felkéri a vármegyei közgyűlés elnökét és a vármegyei jegyzőt, hogy 
biztosítsák a vármegyei önkormányzati hivatal további kiegyensúlyozott és eredményes 
működését. 

 
Határidő:  1. pont tekintetében: azonnal 

2.pont tekintetében: folyamatos 
Felelős: Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

Dr. Imre László, vármegyei jegyző 
 
A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Polgárdy Imre 
Megköszönte vármegyei jegyző úrnak és a hivatal munkatársainak az elmúlt évben végzett 
szakmai munkáját és a konstruktív együttműködést. 
 

 
12. Tájékoztató a Veszprém Vármegyei Önkormányzat, és a Veszprém Vármegyei 

Önkormányzati Hivatal 2022. évi közbeszerzéseiről 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
Polgárdy Imre 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Vármegyei Önkormányzat és a Veszprém 
Vármegyei Önkormányzati Hivatal 2022. évi közbeszerzéseiről szóló tájékoztató 
tudomásulvételéről. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 14 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 14 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a Veszprém Vármegyei Önkormányzat és a Veszprém 



29 
 

Vármegyei Önkormányzati Hivatal 2022. évi közbeszerzéseiről szóló tájékoztatót tudomásul 
vette. 
 
 
13. Tájékoztató a Veszprém Megyei Területfejlesztési Szakmai Kollégium 2022. évi 

munkájáról 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
Polgárdy Imre 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Területfejlesztési Szakmai 
Kollégium 2022. évi munkájáról szóló tájékoztató tudomásulvételéről. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 14 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 14 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a Veszprém Megyei Területfejlesztési Szakmai Kollégium 
2022. évi munkájáról szóló tájékoztatót tudomásul vette. 

 
 

14. Tájékoztató Veszprém vármegye agrárgazdasági helyzetéről 2022. 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
Polgárdy Imre 
Köszöntötte Sövényházi Balázs urat, a Nemzeti Agrárgazdasági Kamara Veszprém vármegyei 
elnökét. 
 
Megkérdezte Elnök urat, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kíván-e szóbeli kiegészítést 
tenni. 
 
Sövényházi Balázs 
Elmondta, hogy szóbeli kiegészítést nem kíván tenni. 
 
Polgárdy Imre 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 
előterjesztésben szereplő tájékoztatót a közgyűlésnek tudomásul vételre javasolta. 
 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
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A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém vármegye agrárgazdasági helyzetéről 
szóló tájékoztató tudomásulvételéről. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 14 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 14 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a Veszprém vármegye agrárgazdasági helyzetéről szóló 
tájékoztatót tudomásul vette. 
 
Polgárdy Imre 
Megköszönte Elnök úrnak és a Nemzeti Agrárgazdasági Kamara Veszprém Vármegyei 
Igazgatósága munkatársainak a tájékoztató anyag elkészítését és további eredményes munkát 
kívánt. 
 
 
15. Tájékoztató Fejér vármegye területrendezési tervéről szóló rendelet módosításának 

véleményezéséről 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
Polgárdy Imre 
Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 
előterjesztésben szereplő tájékoztatót a közgyűlésnek tudomásul vételre javasolta. 
 
Kérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban véleményük, 
javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Fejér vármegye területrendezési tervéről szóló 
rendelet módosításának véleményezéséről szóló tájékoztató tudomásulvételéről. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 14 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 14 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a Fejér vármegye területrendezési tervéről szóló rendelet 
módosításának véleményezéséről szóló tájékoztatót tudomásul vette. 
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16. Jelentés a közgyűlés lejárt határidejű határozatairól (I.), a bizottsági döntésekről (II.)  
 
Polgárdy Imre 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre  
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön az előterjesztésben foglalt határozati javaslatról. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 14 fő. 
 
Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 14 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 
A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 

34/2023. (IV. 27.) határozata 
a közgyűlés lejárt határidejű határozatairól (I.), a bizottsági döntésekről (II.) 

 
A Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése a 17/2023. (II.15.) határozat 2. pontjára és 
a 18/2023. (II.15.) határozat 2. pontjára adott jelentést elfogadta. 
 
A közgyűlés a bizottságoknak az elmúlt időszakban hozott döntéseiről szóló tájékoztatót 
tudomásul veszi. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  Polgárdy Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 
 
 
17. Tájékoztató az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről  

(2023. február 1. – 2023. április 14.) 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
Polgárdy Imre 
Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 
véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
 
A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 
hangzott el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgárdy Imre 
Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről szóló 
tájékoztató tudomásulvételéről. 
 
A közgyűlés tagjai közül jelen volt 14 fő. 
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Ezt követően a Veszprém Vármegyei Önkormányzat Közgyűlése 14 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről szóló 
tájékoztatót tudomásul vette. 
 
Polgárdy Imre 
További szép napot kívánt és az ülést 15 óra 35 perckor berekesztette. 
 

k.m.f. 
 
 
 
 Polgárdy Imre s.k. Dr. Imre László s.k. 
 vármegyei közgyűlés elnöke vármegyei jegyző 


